

## **Bestyrelsesmøde 15 september 2016.**

Til stede: Leise, Lars, Dorthe, Ida, Ingrid, Luna, Lærke, Pernille, Morten

Afbud: Tommy, Tanja, Kimmi, Kiki

### **Referat:**

Godkendt.

### **Nyt fra udvalgene:**

#### **Springudvalg:**

Bom til brønden er knækket, for mange bomme bliver stadig efterladt på jorden, der er stadig problemer med rødder på springbanen, Ingrid foreslår rodkæring.

#### **Kioskudvalg:**

Afventer faktura fra leverandør, før budgettet kan gøres op.

#### **Dressurudvalg:**

Lærke ønsker ændring af proportioner til klub/minimesterskab 2017

#### **Matrialeudvalg:**

Morten vil sørge for at lave pumpe til vandvogn så den er klar til opstart i 2017

#### **Juniorudvalg:**

Regnskab fra ridelejr er på vej. Foreslår event. Julehygge dag.

**C-stævne:** flotte karakter fra TDèr. Pænt overskud, hvis vi får støtten fra D4.Grill pølser var en succes og gentages gerne.

**E-stævne.** Lone afløser Pernille i kiosken.

Ida kontakter Jyderup Rideudstyr vedr. æresdækkener

Dorthe bestiller æresbånd samt rosetter.

Ingrid sørger for blomsterbuketter.

**Eventuelt:** stævner skal i Jorløse tidende, så naboer er opmærksomme på hvornår vi holder stævne.